



SIR ELLIS KADOORIE SECONDARY SCHOOL (WEST KOWLOON)

No. 22 Hoi Fan Road, Tai Kok Tsui, West Kowloon, Kowloon.

Tel: 2576 1871 Fax: 2882 4548

E-mail address: sekss100@edb.gov.hk

School Website: www.seksswk.edu.hk

Parents' Letter No.15

1 March 2021

Dear Parent/Guardian,

S1-5 Half-yearly Examination 2020/2021

The captioned examinations begin on Monday, 15 March 2021 and end on Monday, 29 March 2021. Copies of the Examination Timetable and Examination Regulations and Reminders are enclosed for your reference. Oral examinations will be conducted during lesson time.

- (i) Please note that the results of the Half-yearly Examination and Yearly Examination will be considered for promotion to the next higher form. The following criteria are used in the promotion exercise:
- (a) *Academic results,
 - (b) Conduct,
 - (c) Attendance,
 - (d) Social service,
 - (e) Contribution to the school,
 - (f) ECA performance,
 - (g) Awards accrued etc.

* The academic results will be based on the Grand Total calculated as shown below:

$$\text{Grand Total} = \frac{1}{3} \times \text{Half-yearly Exam Result} + \frac{2}{3} \times \text{Yearly Exam Result}$$

- (ii) The examination syllabi for different subjects have been posted on the school webpage on 7 December 2020. For enquiries in connection with the Examination, please contact Mr. TONG Yat-ting, teacher in charge of Internal Examination at 25761871.

Yours faithfully,

(YEUNG KWONG Mong-ha)
Principal

官立嘉道理爵士中學（西九龍）
二零二零至二零二一年度 第十五號家長信撮要（詳情請參閱英文版）

各位家長/監護人：

2021年3月1日

中一至中五級上學期考試 (2020/2021 年度)

中一至中五級上學期考試將於2021年3月15日(星期一)至3月29日(星期一)期間進行。考試時間表及考試指引請參閱本通告的英文版。口試將於課堂上進行。

(i) 學生能否升級，除取決於上學期考試及學年考試成績外，下列各項因素均在考慮之列：

- (a) *學科成績
- (b) 操行
- (c) 出席率
- (d) 社會服務的表現
- (e) 對學校的貢獻
- (f) 課外活動的表現
- (g) 獲得的獎項

* 學科成績的計算方法如下：

$$\text{總分} = \frac{1}{3} \times \text{上學期考試成績} + \frac{2}{3} \times \text{學年考試成績}$$

(ii) 考試範圍已於12月7日上載學校網頁，家長可查閱各科的資料。對於考試的安排，如有任何查詢，請致電2576 1871與考試組負責老師湯溢庭老師聯絡。

此家長信可於學校網頁(<http://www.seksswk.edu.hk/>)及eClass家長應用程式內查閱。